
  

 
 
 
 
 
 

 

 

 

 

Møtereferat  

Gjelder: Møte i Studentrådet IE   
Møtetid: 10.09.17 Kl. 10.15-12.00  Møtested: Dolmsundet Hotell (Seminar) 
Referent: Magnus Johannesen (STi)  

Tilstede 

Hans Peder Langbekkhei (FTV Realfag), Cecilie Bjørnsdotter Raustein (FTV), Harald Vinje (FTV), 

Nils Jørgen Sunnvoll (FTV), Kristoffer Baardseth (IDI), Daniel Krohn Siqveland (IIK), Sondre 

Iveland (IIR), Morten Leistad Solli (IIR), Ferdinand Tomek Marnburg (LUR), Øystein Molvik (ITK), 

Adrian Uggedal Rokseth (ITK), Vegard Saga (IIK), Markus Rauhut (IIK), Sigurd Gaukstad (IMF), 

Hilde Heggstad (IMF), Sofia Godø (IET), Bendik Bogfjellmo (IET), Joakim Solheim (IDI), Endre 

Michael Austad Ulberg (IDI), Ole Viktor Ravna (IDI), Tarjei Nesbø Skreien (Elkraft). 

 

Frafall 

Jostein Fykse Wesnes (IIK), Marie Sveen Olsen (Elkraft) 

 

Observatør 

Magnus Johannesen (Nestleder Studenttinget) 

 

 

Saksliste 

 

Godkjenning av innkalling  

Innkalling ble godkjent. 

 

Runde rundt bordet  

 

Ønsker å høre om folk er blitt innkalt til lederguppemøte, har man fått kontrakt, er KTV på plass.  

 

IDI Gjøvik - ingen ITV kontrakt enda. Nesten full oversikt over KTV'er ved IDI Gjøvik, med unntak 

av ÅRINF + 2 varaer. Invitert til utdanningsutvalget på Gjøvik 

IET - Ikke fått innkallinger, kontrakter på plass, KTV stort sett på plass 

IIK - Fått kontrakt, invitert til utvidet ledergruppe, KTV stort sett på plass 

IDI - Bare utvidet ledergruppe, kontrakter ikke på plass, stort sett KTV på plass.  

LUR - Fått innkalling, Ikke fått kontrakt, KTV stort sett på plass 

FTV Jørgen - Sett på økonomien, ligger godt an.  

FTV Harald - Ny prodekan, struktur på utvalg er på vei. 

FTV Cecilie - Viktig å huske på at Dekan ønsker ITVene med på mest mulig. Skal på 

ledergruppeutvikling senere.  

FTV Hans Peder - Mye informasjon om samlokalisering. Øya er mulighet for å få kabalen til å gå 

opp, simulering av kapasitet kommer i desember, kommer en undersøkelse til studenter og ansatte i 

september.  

IMF: Våre på utvida ledergruppemøte, prøveforelesning for en stilling som førsteamanuensis i 

statistikk. Mangler KTV for fjerdeklasse. Valgt KTV for fyrste klasse BMAT 



  
  
  

 

 

 

 

 

 

SR-sak 12/17: Workshop om handlingsplan for Studentrådet IE* 

Mål med saken: Utarbeide handlingsplan mål for Studentrådet IE det skoleåret 2017/2018 (se 

handlingsplanen for skoleåret 2016/2017 vedlagt som et eksempel). 

 

Deler inn i grupper og diskutere forslag til arbeidsplan. Utkastet blir produsert av FTVene til neste 

møte, og vedtas da.  

 

 

Eventuelt 

Oversikt over kontorvakter er sendt ut. Starter allerede på mandag.  

 

Slack - Skal vi bruke dette? 

Tillitsvalgtskonferanse 25. september 

Allmøte samlokalisering 25. september 

 

Møtekritikk 

 

 


